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 میثم محجوبی - گروه ورزش
اردوی آماده ســازی تیم ملی فانکشنال فیتنس هفته گذشته در شیراز 
به پایان رســید و این تیم آذرماه به مســابقات جهانی در کشــور نروژ 

اعزام می شود.
به همین مناسبت نشست خبری مسئولان فدراسیون آمادگی جسمانی 
و مربیان تیم ملی فانکشــنال فیتنس با اهالی رسانه فارس برگزار شد.  
سرپرســت هیئت آمادگی جسمانی استان فارس در ابتدای این جلسه 
اظهار داشت: شیراز قابلیت برگزاری رویدادهای مختلفی را اعم از ملی 
تا بین المللی داراســت و این نشســت را به این دلیل ترتیب دادیم که 
مسئولان فدراسیون با ظرفیت های خوبی که در شهر شیراز داریم آشنا 

شوند.
جواد کشــاورز افزود: از مسئولان فدراســیون تقاضا داریم که شیراز را 
به عنوان مرکزیت جنوب ایران به رســمیت بشناسند و با توجه به بُعد 
مسافتی که با پایتخت داریم و عدم دسترسی استان های جنوبی کشور 
به مرکز، بتوانیم بررسی مسائل و مشکلات مالی که هیئت های ورزشی 

دارند را در شیراز انجام دهیم.
وی با اشــاره به اینکه شــیراز طی ســه روز میزبــان اردوی تیم ملی 
فانکشــنال فیتنس ایران جهت اعزام به مســابقات جهانی نروژ ٢٠٢٣ 
بوده  است، عنوان کرد: ١١ نفر از مجموع ورزشکاران حاضر در این اردو 

از هیئت آمادگی جسمانی فارس بود.
کشــاورز با بیان اینکه مبنای هیات آمادگی جسمانی استان فارس را 
بر آموزش محوری گذاشــته ایم، ادامه داد: در همین راســتا ١٥ دوره 
مربیگری در رشته ٢٧ رشــته برگزار شده است؛ چهار دوره مربیگری 
به صورت تئوری نیز برگزار شــده و سه رویداد تئوری مربیگری هم در 

دست اقدام است. 
او با اشــاره به راه اندازی نخستین سمپوزیوم آمادگی جسمانی تناسب 
اندام با حضور ٣٠٠ نفر از مربیان جنوب کشــور در فارس، از راه اندازی 
نخستین آکادمی آمادگی جسمانی با همکاری اداره کل ورزش و جوانان 
استان در آینده ای نزدیک هم خبر داد و یادآور شد: هم زمان با برگزاری 
اردوی تیم ملی فانکشــنال فیتنس ایران، نخستین نشست هم اندیشی 

هیئت های آمادگی جسمانی جنوب کشور در شیراز نیز برگزار شد.
دبیر فدراســیون آمادگی جســمانی نیز در این جلسه ضمن تشکر از 
هیئت فارس که در برگزاری این اردو نهایت همکاری را انجام داد، گفت: 
این اردو جهت اعزام به مســابقات جهانی با حضور ٣٢ ورزشکار مرد و 

١٧ ورزشکار زن برگزار شد.
مظفر علی شــائی افزود: توانمندی های استان فارس بر کسی پوشیده 
نیست و این استان می تواند در ابعاد جهانی هم میزبان مسابقات بزرگ 
ورزشــی باشد؛ برگزاری چنین رویدادهایی هم می تواند در معرفی این 
استان مهم کشورمان به جهانیان مؤثر باشد و هم ظرفیت های بالایی را 

برای شیراز و فارس ایجاد می کند.
وی بــا بیان اینکه در حــوزه ورزش فرصت های نهفته در بُعد قهرمانی 
و حرفه ای مشــاهده می شــود که با تمرکز بر آنها می توان به سلامت 
جامعه کمک کرد، خاطر نشان کرد: فدراسیون آمادگی جسمانی یکی 
از ضرورت های کشور بود که از فدراسیون همگانی جدا و مستقل شد و 
اکنون یک ســال از عمر آن فدراسیون می گذرد؛ ما در این مدت سعی 
کردیم ســاختار این فدراسیون را تشکیل و معرفی آمادگی جسمانی را 
در دستور کار قرار دهیم. متأسفانه اکثر مردم ایران از آمادگی جسمانی 
ضعیفی برخوردار هستند و ارتقای ســطح آمادگی جسمانی، نیازمند 
برنامه ریزی وسیع برای افزایش سطح تندرستی جامعه است تا به همان 

نسبت انواع بیماری ها و ورودی به بیمارستان ها کاهش پیدا کند.
علی شــائی اضافه کرد: این فدراســیون در حوزه تندرســتی و حوزه 
تخصصی فعال اســت؛ در حوزه تندرستی چشــم انداز این است که به 

معنای مختلف، مردم به یک دانش در آمادگی جســمانی برســند. در 
راســتای همگانی کردن آمادگی جسمانی، نخستین راهبرد ما توسعه 
دانش و نگرش عامه مردم نســبت به فعالیت های ورزشی است که در 

این راهبرد همه رسانه ها نقش آفرین هستند.
 نایب رئیس فدراســیون آمادگی جســمانی نیز در این نشست گفت: 
فدراســیون آمادگی جسمانی یک ســال از عمر کاری خود را سپری 
می کنــد و با توجه به اینکه بنده مســئولیت کوچکی در وزارت ورزش 
نیز دارم، همکاری خوبی با فدراسیون داریم؛ وزارت هم روی این مسئله 

تأکید دارد که کار همگانی بیشتر باید انجام شود. 
نــدا مُطَلبی ادامــه داد:  ٨٣ درصد جمعیت این فدراســیون را بانوان 
تشکیل می دهند و خوشحال هستیم که بالاترین قشر بانوان را در این 

فدراسیون داریم.
وی اضافه کرد: با همکاری معاونت امور بانوان وزارت ورزش و جوانان ٢ 
طرح پایش و تربیت مربیان تخصصی آمادگی جسمانی را اجرایی و در 

این راستا از ٥ رشته المپیکی به صورت پایلوت شروع کردیم.
مسئول انجمن فانکشــنال فیتنس ایران نیز در ادامه این نشست بیان 
کرد: این رشــته نه تنها در کشور ما، بلکه در دنیا هم یک رشته جدید 
است و اکنون ٧٥ کشور عضو فدراسیون فانکشنال فیتنس هستند، اما 
در همین مدت کوتاه، این ورزش توانســته عضو سازمان های ورزشی 
زیادی شــود و درخواستش برای المپیکی شدن هم پذیرفته شده و در 
حال طی مراحل قانونی اســت؛ اتفاقاتی برای این رشــته رخ داده که 

بعضی فدراسیون ها با 4٠ سال سابقه به آن دست پیدا نکرده اند.
عســگرِ آزادیان افزود: فانکشــنال فیتنس،  یک ورزش کامل اســت و 
می توانــد به همه ورزش های مختلف در ابعــاد قهرمانی، همگانی و ... 
کمک کند. تیم ملی فانکشنال فیتنس قرار است در دهه اول آذرماه به 
نروژ با سه ورزشــکار زن و سه ورزشکار مرد برای نخستین بار شرکت 
کند؛ احتمال دعوت از ٢ ورزشــکار مرد و یک ورزشــکار زن دیگر نیز 

وجود دارد.
آزادیان ضمن تقدیر از میزبانی استان فارس اعلام کرد که ٣٢ ورزشکار 
از ١٣ استان در بخش مردان و ١٧ ورزشکار از ٩ استان در بخش زنان 

در اردوی انتخابی تیم ملی شرکت کردند.

مربی تیم ملی فانکشنال فیتنس ایران نیز گفت: ما به عنوان یک کمیته 
که کارمان را تازه شــروع کرده ایم، هم در بُعد ســلامت و هم در حوزه 
قهرمانی فعالیت های خوبی داریم و ســعی کرده ایم بهترینِ خودمان را 
ارائه بدهیم؛ برنامه ریزی های زیادی انجام داده ایم و هدف اصلی مان این 

است که پرچم کشورمان را در میادین مختلف بین المللی بالا ببریم.
پویــا کوهی با بیــان اینکه در اردوی انتخابی تیم ملی، ســنجش های 
مختلفی از ورزشکاران انجام و تست هایی در دستور کار قرار گرفت که 
در شمار استاندارد ها و کلاس جهانی بود، عنوان کرد: در این حوزه جای 
کار زیاد است، اما از طرفی در زمان اندکی که سپری شد، پیشرفت های 

قابل توجهی انجام شده است.
وی با بیان اینکه فانکشنال فیتنس، ورزشی مناسب همه اقشار جامعه 
اســت، گفت: از تمام استان ها خواســتیم که افراد برتر را برای رویداد 
انتخابی تیم ملی معرفی کنند که از بین ٣٢ ورزشکار مرد سه ورزشکار 

و بین ١٧ ورزشکار زن هم ٣ ورزشکار انتخاب شدند.
ایــن مربی جوان افزود: این مســابقات در شــش رویــداد اصلی بین 

ورزشکاران سنجش شد که سطح بسیار بالایی از نظر فنی داشتند.
معاون اداره کل ورزش و جوانان فارس نیز در این جلســه اظهار داشت: 
از رشته فانکشنال فیتنس می توانیم به عنوان یکی از ستون های اصلی 

رشته های دیگر یاد کنیم.
رحیم خداجو افزود: یکی از مؤلفه های اصلی هر ورزشکاری، چه در بُعد 
ســلامت و چه در حوزه قهرمانی، آمادگی جسمانی است؛ رشته ای که 

برای همه رشته ها کاربرد و اهمیت دارد.
این پیشکسوت فارس با بیان اینکه فارس ظرفیت سرآمد بودن در رشته 
آمادگی جسمانی را دارد، گفت: از مسئولان فدراسیون خواهش می کنم 
که در کنار ســایر حوزه ها، به خصوص حوزه آموزش، یک نگاه ویژه ای 
هم به استان فارس داشته باشند تا بتوانیم مربیان خوبی تربیت کنیم و 

خروجی آن را در همه رشته ها ببینیم. 
وی تصریــح کــرد: همان طور که فــارس در کمتریــن زمان ممکن 
توانســته ١١ ورزشکارش را به تیم ملی فانکشنال فیتنس معرفی کند، 
نشان دهنده توانمندی های زیاد ورزش فارس است که باید مورد توجه 

قرار بگیرد.

پیشکسوت فوتبال فارس چهره در نقاب خاک فرو برد 

در نشست مسئولان فدراسیون آمادگی جسمانی با اهالی رسانه فارس عنوان شد:در نشست مسئولان فدراسیون آمادگی جسمانی با اهالی رسانه فارس عنوان شد:

ظرفیت بالای شیراز برای میزبانی از رویدادهای جهانیظرفیت بالای شیراز برای میزبانی از رویدادهای جهانی

حضور حضور 1111 فارسی در اردوی تیم ملی فانکشنال فیتنس فارسی در اردوی تیم ملی فانکشنال فیتنس

پیکر پیشکسوت فوتبال  فارس در میان بدرقه شماری 
از ورزشــکاران و دست اندرکاران ورزش فارس تشییع 

شد و برای همیشه در دل خاک آرام گرفت.  
به گزارش ایرنا، زنده یاد جعفر نریمان در سال 1333 در 
شیراز متولد شد، آنهایی که دهه ۵0 فوتبال فارس را به 
یاد دارند بدون تردید با چهره جعفر نریمان کاملًا آشنا 

هستند.
در این سال  ها در فوتبال فارس جوانی با فیزیک مناسب 
بدنی در تیم فوتبال اســتقلال معرفی کرد که در تیم 
منتخب فوتبال فارس در مســابقات کشوری شرکت 

داشت.
او طی دوران بازی در باشگاه استقلال و همچنین در تیم 

منتخب فارس گل های فراوانی را به ثمر رساند.
زنده یاد نریمان پس از کنار گذاشتن فوتبال به صورت 
حرفه ای به جرگه معلمی رو آورد و به عنوان دبیر ورزش 
در آموزشگاه های شیراز خدمت کرد و به درجه بازنشستگی نائل شد؛ او چند سالی هم به عنوان 

رئیس هیئت فوتبال فارس تجربه خود را در اختیار علاقه مندان به فوتبال قرار داد.
محمد رضا نوحه خوان، پیشکســتوت فوتبال فارس و از هم دوره های جعفر نریمان در حاشیه 
این مراسم گفت: زنده یاد نریمان همیشه در اردوی های فوتبال چهره شادی داشت و با اخلاق 

خوبش ســعی می کرد به همه بازیکنان روحیه دهد و برای همین هم در فوتبال فارس چهره 
ماندگاری داشت.

زنده یاد جعفر نریمان 2 فرزند دختر و پسر دارد؛  او حدود 9 سال به دلیل عارضه مغزی در منزل 
بستری شد و عاقبت مقاومت این مهاجم خستگی ناپذیر شکست و پنج شنبه 30 شهریور طی 
مراسمی در ورزشگاه حافظیه شیراز با مداحی غلام حسین پیروانی، پیشکسوت فوتبال فارس 
با این فوتبالیســت خوش اخلاق خداحافظی کردند و سپس در آرامستان دارالرحمه شیراز به 

خاک سپرده شد.

گلایه های سیدحسین فراموش 
شد!

صحبت هــای سیدحســین حســینی، کاپیتان تیــم ایران در 
بازی های آســیایی درباره عــدم توجه به این تیم درســت به 
نظر می رســد. به گزارش ورزش ســه، بعد از حذف تیم امید از 
رقابت های المپیک پاریــس، رضا عنایتی با روحیه ای نه چندان 
خوب تیمی متشــکل از بازیکنان زیر ٢٣ سال و بزرگسال را به 
هانگژو برد تا رؤیاهای خود برای قهرمانی در بازی های آسیایی 

را به واقعیت تبدیل کند.
تیم اعزامی ایران به بازی های آسیایی با چهره های مطرحی که 
در ترکیب خود دارد، پتانسیل بالایی از خود در مسیر رسیدن به 
مراحل پایانی و رفتن روی سکو نشان داده است؛ در این شرایط 
اما عدم توجهات به این تیم باعث ناراحتی بازیکنان شده است.

سیدحسین حســینی، کاپیتان تیم ایران در بازی های آسیایی، 
دیروز بعد از بازی با ویتنام گلایه های به حقی را در این خصوص 
بر زبان آورد. این جملات حسینی را بخوانید: »متأسفانه در این 
چند روزی که اینجا هستم، هیچ توجهی به این تیم نمی شود؛ 
بــه نظرم به حال خودش رها شــده. فکر می کنند این تیم هم 
قرار اســت مثل دوره های قبل حذف شود و برگردد. واقعاً برایم 
جالب است که چرا نسبت به این تیم این قدر بی تفاوت هستند؛ 
این طوری نمی شود که خیلی آماتور و بدون امکانات جلو برویم 
و از مســئولان می خواهم که از بازی های بعدی بیشتر کنار تیم 

باشند که بتوانیم به یک مقام خوب برسیم.«

طوفان شبانه شاگردان نکونام 
علیه خطیر

بازیکنان استقلال پنجشنبه شــب با انتشار پیامی مشترک در 
اینستاگرام علیه مدیریت باشگاه موضع گیری کردند. به گزارش 
فوتبال ٣6٠، اســتقلال تهران بعد از آنکه در هفته چهارم لیگ 
برتر روز ششم شهریورماه در ورزشگاه آزادی تهران مقابل هم نام 
خوزستانی خود قرار گرفت و به پیروزی یک گُله دست پیدا کرد، 

دیگر در مسابقه رسمی به میدان نرفته است.
آبی پوشــان پایتخت بعد از آنکه مقابــل صنعت نفت آبادان به 
پیروزی رسیدند، پنجشــنبه برابر گل گهر سیرجان در مصافی 
تدارکاتی متوقف شــدند. بعــد از پایان دیدار دوســتانه مقابل 
گل گهر، استقلالی ها تصمیم خود برای اعتصاب را علنی کردند و 
در پیامی در اینستاگرام آنها علیه مدیریت باشگاه موضع گرفتند 
و نســبت به بدعهدی مدیران باشــگاه در زمینه مســائل مالی 
گلایه های تندی را مطرح کردند؛ آن هم در شرایطی که پیشتر در 
چندین نوبت جواد نکونام علیه مدیریت باشگاه استقلال موضع 
گرفته بود و حالا به نظر می رســد کــه اختلاف میان مدیریت 
باشگاه و تیم فوتبال به اوج خود رسیده و بازیکنان هم از شرایط 

موجود رضایت ندارند!
استقلالی ها در بخش از پیام مشترک اینستاگرامی خود با اشاره 
به وعده های داده شده از سوی مدیریت باشگاه نوشتند: »شرایط 
بحرانی، وعده های پوچ و تو خالی، عدم جذب اسپانسر، پرداخت 
نشــدن ٣٠ تا 4٠ درصد از مطالبات فصل گذشته، واریز نشدن 
ریالی از قــرارداد فصل جدید، عدم تعامل و احترام به مجموعه 
تیم، بی توجهی نســبت به مشــکلات بازیکنان، انتشــار اخبار 
جهت دار در فضای مجازی و رســانه و انواع و اقسام مشکلات ما 

را کاملًا ناامید و سرخورده کرده است«.
شــاگردان جواد نکونام که به شدت نسبت به مشکلات موجود 
در تیمشان گلایه مند هســتند در ادامه پیام اینستاگرامی شان 
علیه مدیریت باشــگاه توضیح دادند: »به احترام هواداران و نام 
استقلال، مدتی چشم روی مسائل زیادی بستیم، ولی این میزان 
از بی توجهی و بی اعتنایی نوبر اســت. تلاش کردیم در جلسه با 
مدیریت باشــگاه مشکلات را مطرح و حل کنیم، اما درخواست 
مان برای جلسه رد شــد؛ آنجا بود که فهمیدیم گوش شنوایی 

وجود ندارد و باید حرفمان را با شما بزنیم«.

ناراحتی شهباززاده
بعد از طلسم شکنی 

ســجاد شــهباززاده با گلزنی برای مس رفســنجان نشان داد 
انگیزه بالایی برای درخشــش دوباره در فوتبال ایران دارد. به 
گزارش ورزش ســه، مهاجم باتجربه فوتبــال ایران با عبور از 
روزهای ســخت در اســتقلال حالا در مس رفسنجان شرایط 
خوبی دارد و دوباره در مســیر بازگشــت بــه دوران اوج خود 
قرار گرفته اســت. شــهباززاده در جریان پیروزی مس مقابل 
آلومینیوم عملکرد خوبی از خود برجا گذاشت و علاوه بر اینکه 
طلســم گل نزدن های خود را با نشــاندن ضربه پنالتی به تور 
دروازه حریف شکست، توانســت بار دیگر توانایی های خود را 

به اثبات برساند.
آقای گل ســابق لیگ برتر بعد از برد مس رفســنجان مقابل 
آلومینیوم ضمن خوشحالی بابت این پیروزی و گلزنی خودش 
نســبت به برخــی اتفاقات عجیب در لیگ ایــران گلایه کرد. 
شهباززاده گفت: »از قوانینی که در فوتبال ایران وضع می شود، 
تعجب می کنــم؛ به طور ناگهانی این همه بازیکن از لیســت 
تیم ها برای لیگ برتر کم می شود، بعد این همه تعطیلی اتفاق 

می افتد و...«
او ادامه داد: همین النصر عربســتان که با پرســپولیس بازی 
کرد، روز جمعه در لیگ کشــورش بــازی دارد؛ این اتفاقات 
اما در لیگ ما برعکس اســت و این تعطیلی ها همین کیفیت 
نصفــه و نیمه لیگ ایران را هم می گیرد. شــما نگاه کنید در 
طول ٢ ماه ما فقط یک بازی رســمی می کنیم. چه کســی 
می توانــد ریتم خوب تیم ها را نگــه دارد؟ این روند به صلاح 
فوتبال ما نیست؛ شما وقتی تصمیمی می گیرید، باید فرصت 
آماده سازی بدهید. این روند باعث پیشرفت لیگ ما نمی شود؛ 
شما نمی گذارید تیم ها بازیکن به تعداد کافی داشته باشند و 

از طرفی لیگ را قربانی لیگ قهرمانان آسیا می کنید.

شــرایط خط حمله پرسپولیس برای دیدار با الدحیل 

قطر بحرانی شــده و وحید امیری قطعاً شانس حضور 

در این مسابقه را از دست داده است.

به گزارش فوتبــال ٣6٠، پرســپولیس کارش را در 

فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا با شکست برابر النصر 

عربســتان آغاز کرد؛ باخت ٢گُله ای که در ورزشــگاه 

آزادی رقــم خورد و کیفیت ضعیف چمن ورزشــگاه 

بیش از آنکه دامن گیر فوق ستاره های النصر باشد، برای 

پرسپولیسی ها دردسرساز شــد و ٢ ستاره کلیدی آنها 

دچار مصدومیت شــدند و هافبک دفاعی سرخ پوشــان 

پایتخت هم با دریافت ٢ کارت زرد از زمین بازی اخراج 

شــد؛ مهدی ترابی در همان دقایــق ابتدایی مچ پایش 

آسیب دید و از زمین بازی به بیرون رفت.

یحیی گل محمدی تصمیم به تغییر اســتراتژی گرفت 

و امیدوار بود که دیگر مصدومیتی به ســراغ ستاره های 

تیمش نرود، اما در شرایطی که سرخ پوشان بعد از اخراج 

میلاد ســرلک با ١٠ بازیکن کار خود را پیش می بردند 

و حتی تعویض های پرســپولیس هم به پایان رســیده 
بود، در لحظات پایانی مســابقه مصدومیت شدید وحید 
امیری باعث شــد تا او هم که به دفاع چپ منتقل شده 
بود از زمین بازی خارج شود و سرخ پوشان با ٩ بازیکن 

کار خود را مقابل النصر عربستان به پایان بردند.
*امیری، غایب بزرگ پرسپولیس در دوحه

سرخ پوشــان بعد از رویارویی با النصر عربســتان حالا 
خود را برای تقابل با الدحیــل قطر در هفته دوم لیگ 
قهرمانان آسیا آماده می کنند. بررسی های انجام شده از 
شرایط مصدومیت مهدی ترابی و وحید امیری حاکی از 
٢ اتفاق متفاوت است؛ به  طوری که ترابی بعد از گذشت 
حدود یک هفته می تواند به تمرینات گروهی برگردد و 

به نظر می رســد که مشکلی برای همراهی تیمش برای 
دیدار با الدحیل قطر نــدارد، اما وضعیت وحید امیری 
متفاوت است و او باید از تهران نظاره گر مسابقه تیمش 

باشد.
وحید امیری که در فصل جدید بیش از آنکه در نقش 
دفاع چپ به میدان برود، مهاجم سایه تیم پرسپولیس 
بوده، به دلیل آسیب دیدگی از ناحیه همسترینگ قادر 
به همراهی تیمش نیســت و بررســی های انجام شده 
روی پــای امیری حکایــت از آن دارد که او نمی تواند 
حــدود یک ماه همراه تیمش باشــد؛ اتفاقی که باعث 
شده تا دســت یحیی گل محمدی در خط حمله بیش 
از پیش خالی شود و احتمال عدم حضور او در مصاف 

با گل گهر ســیرجان هم وجود دارد؛ حتی این اتفاق 
محتمل اســت کــه وحید امیری نتوانــد در اردوی 
پیش روی تیــم ملی همراه شــاگردان قلعه نویی به 

اردن سفر کند!
*زاهدی، تنها مهاجم تخصصی ســرخ ها مقابل 

الدحیل؟
یحیــی گل محمدی در خط حملــه تیمش در فصل 
جدیــد بازیکنانی مانند وحید امیری، شــهاب زاهدی، 
محمد عمری و امید عالیشــاه را به میدان فرستاده و به 
تازگی نبیل باهویی هم به فهرست سرخ پوشان پایتخت 
اضافه شده که هنوز او در تمرینات پرسپولیس به دلیل 
سرماخوردگی حضور نیافته است. از میان 4 بازیکنی که 
در فصل جدید برای پرسپولیس در خط حمله به میدان 
رفته اند، امیری دچار آســیب دیدگی شــده و نمی تواند 
همــراه تیمش به میدان برود و عمری هم در شــرایط 
ویژه ای قرار دارد؛ در صــورت صعود تیم امید به جمع 
٨ تیــم برتر بازی های آســیایی، او هم قادر به همراهی 

پرسپولیس در مصاف با الدحیل نیست!

گل بود و به سبزه هم آراسته شد

 پرسپولیس بدون کاپیتان در قطر!

ناگلزمن روی نیمکت مانشافت 
یولین ناگلزمــن هدایت تیم ملی آلمان را بــه عهده گرفت. به 
گزارش فوتبال ٣6٠، فدراسیون فوتبال آلمان ظهر جمعه انتصاب 
یولین ناگلزمن، سرمربی سابق بایرن مونیخ را به عنوان سرمربی 
جدید تیم ملی این کشــور اعلام کرد و در فاصله ١٠ ماه مانده 
به یوروی خانگی، ســرمربی جوان هدایت ستارگان آلمان را به 
عهده خواهد گرفت. ناگلزمن جایگزین هانسی فلیک شد که بعد 
از حــذف از مرحله گروهی جام جهانی به دلیل نتایج ضعیف در 

بازی های دوستانه اخیر از سمت خود اخراج شده بود. 
هانســی فلیک، برنده ســه گانه اروپایی فصــل ٢٠-٢٠١٩ روی 
نیمکت بایرن مونیخ، امیدوار بــود ژرمن ها را به دوران باصلابت 
خــود برگرداند، اما نتایج ناامیدکننده متوالی در نهایت به تحقیر 
خانگی مقابل ژاپن با نتیجه 4 بر یک ختم شد و فلیک بلافاصله 
بعد از این مســابقه جایگاهش روی نیمکــت تیم قهرمان جام 
جهانی ٢٠١4 را از دست داد. ناگلزمن حالا برای بازگرداندن فرم 
و روحیه برنده به تیم در فاصله کمتر از یک سال تا جام ملت های 
اروپا کار دشــواری پیش رو خواهد داشــت. در بیانیه فدراسیون 
فوتبال آلمان آمده، قرارداد ناگلزمن تا ٣١ ژوئیه ٢٠٢4 یعنی بعد 

از اتمام جام ملت های اروپا ادامه خواهد داشت. 
ســرمربی جوان که فصل گذشته با تصمیمات مدیریتی عجیب 
از ســمت خود در بایرن مونیخ کنار رفت در بیانیه ای گفته: »ما 
جام ملت هــای اروپا را در خاک خود پیش رو خواهیم داشــت 
و این، اتفاق ویژه ای ا ســت؛ اتفاقی کــه هرچند دهه یک  بار رخ 
می دهد، من همه چیز را در راه به سر بردن یک تورنمنت عالی در 
یک کشور عالی به کار می گیرم و اشتیاق زیادی برای مسئولیت 

جدید دارم.« 
ناگلزمن به عنوان ســرمربی سابق هوفنهایم و لایپزیش، پیش تر 
خود را به عنوان یکی از برترین سرمربیان جوان جهان ثابت کرده 

بود و در ســال ٢٠٢٢ روی نیمکــت بایرن مونیخ به 
قهرمانی بوندس لیگا دست یافت.

سرمربی یونایتد
به دنبال جاسوس!
اریــک تن هــاخ در مــورد شــایعه 

کتک کاری بین بازیکنان در رختکن 
حــرف زد و گفت کــه مطمئن 

به  از داخل  نیســت خبــر 
بیرون درز کرده یا خیر. 

ورزش  گــزارش  به 
سه، منچستریونایتد 
پــس از پنج بازی از 

لیگ برتر و کســب تنهــا 6 امتیاز در رده 
نازل ١٣ قرار دارد و در این شرایط فردا باید 

در زمین برنلی رده نوزدهمی به میدان برود. 
شیاطین ســرخ در اولین بازی دور گروهی لیگ قهرمانان نیز به 

بایرن 4-٣ باختند تا شرایط روحی بدتری پیدا کنند.
مربی هلندی یونایتد در نشســت روز جمعــه در مورد وضعیت 
تیمش گفت: »هری مگوایر مصدومیتی دارد، اما ما دوباره بعد از 
تمرین وضعیت او را بررسی خواهیم کرد؛ واران نیز تمرین خواهد 
کرد و ما خواهیم دید که در دسترس است یا خیر. امرابط و مونت 
نیز تمرین خواهند کرد و شرایطشــان را بررســی می کنیم؛ این 
دسته از بازیکنان برای کوتاه مدت یا طولانی مدت بازی نکرده اند«.
تن هاخ در مورد ناآرامی و تنش در رختکن اظهار کرد: »نمی دانم 
جاســوس داریم و این خبر از داخل به بیرون درز کرده یا نه، اما 
من نظر بازیکنانم را می دانم و آنها را می شناســم؛ همه می توانند 
پیشنهاداتی بدهند و ما با آن مشکلی نداریم. در یونایتد، شما باید 
در هر بازی پیروز شوید و همیشه همین طور بوده است؛ اگر برنده 
نشوید، حاشیه خواهید داشت. نگاه ما به بازی فرداست و معتقدم 

در لیگ برتر بازی ساده نداریم«.

پیش بینی پیرمرد فوتبال ایتالیا:

امسال یووه قهرمان می شود!
فابیــو کاپلو معتقد اســت کــه یوونتوس در مســیر قهرمانی 
در ســری آ بر رقیبانش برتری دارد. به گزارش ورزش ســه، 
بیانکونــری فصــل را با قدرت شــروع کــرده و از چهار بازی 
ابتدایی خود در سه بازی مقابل اودینزه، امپولی و لاتزیو پیروز 
شــده است؛ تنها توقف این تیم تساوی ١-١ مقابل بولونیا بود 
که آنها را با ٢ امتیاز پشــت ســر نراتزوری در بالای جدول، 
در رده دوم قرار داده اســت. به دنبال مســائل مختلف خارج 
از زمین در فصل گذشــته، یوونتــوس در رقابت های اروپایی 
ایــن دوره از رقابت ها شــرکت نخواهد کرد و با حذف از لیگ 

کنفرانس موافقت کرد.
کاپلو در مصاحبه ای با گاتزتا دلو اســپورت امروز به شــانس 
خــوب یوونتوس برای قهرمانی در ســری آ پرداخته اســت: 
»رقابت نکردن در یک جام اروپایی مزیتی برای فتح اسکودتو 
است؛ برای میلان من در فصل ٩٢-١٩٩١ که در اروپا محروم 
بودیم همین طور بود و بــرای یووه هم همین طور خواهد بود. 
ســفر کمتر، خستگی جسمی و روانی کمتر به خاطر مسابقات 
سه شــنبه یا چهارشنبه و بنابراین، آســیب دیدگی های کمتر؛ 
برای یک مربی راحت تر است که برای هفته و حتی ماهی که 

تنها هدفش لیگ است برنامه ریزی کند«.
از او پرسیده شــد: آیا اینتر و یوونتوس شانس های این فصل 

هستند؟
»بــه نظر من این ٢ تیم اصلی ترین رقابــت را دارند؛ اینتر به 
قدرت خود واقف است و ترکیب بهتری دارد، یووه ارزش های 

مهمی دارد و در رقابت اروپایی حضور ندارد«.


